
PROTOKÓŁ Nr 48/2021 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 

w dniu 5 lipca 2021 r. 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku 
Publicznego - Artur Marzysz. 
Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności. 
Posiedzenie trwało w godz. 1600- 1610. 

Komisja przyjęła (3 głosami „za" jednogłośnie) porządek posiedzenia: 
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie propozycji umieszczenia na liście osób oczekujących na zawarcie 

umowy najmu lokalu socialnego dla osób z wyrokiem eksmisji i orzeczonym prawem do lokalu 
socjalnego Pani 

2. Sprawy różne. 

Ad. pkt 1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie propozycji umieszczenia na liście osób oczekujących na zawarcie 
umowy najmu lokalu socialnego dla osób z wyrokiem eksmisji i orzeczonym prawem do lokalu 
socjalnego Pani 

Podinspektor ds. lokalowych - Mariusz Jerszow przedstawił pismo Burmistrza Miasta znak: 
GKP.7142.3.11.2021 z dnia 29.06.2021 r. (stanowi załącznik do protokołu) z prośbą o zaopiniowanie 
wpisania osób oczekujących na zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego dla osób z wyrokiem eksmisji 
i orzeczonym prawem do lokalu socjalnego. Poinformował, że w dniu 15 czerwca 2021 r. do Urzędu 
Miasta w Dęblinie wpłynęło pismo Kancelarii Adwokackiej w sprawie Pani . . posiadającej 
wyrok eksmisji z dnia 17 lutego 2021 r. z orzeczonym prawem do otrzymania lokalu socjalnego. Zgodnie 
z powyższym wyrokiem Sąd Rejonowy w Rykach wstrzymał dokonanie opróżnienie lokalu obecnie 
zajmowanego przez panią przy ulicy Warszawskiej do czasu zapewnienia przez Miasto Dęblin lokalu 
socjalnego. W związku z powyższym proponuje się umieścić Panią na liście osób 
oczekujących do skierowanie do zawarcia umowy najmu lokali socjalnych z wyrokiem eksmisji 
i orzeczonym prawem do lokalu socjalnego w kategorii rodzin jednoosobowych na pozycji nr 6. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała propozycję - 3 głosami „za". 

Ad. pkt 2. 
Sprawy różne. 

Radni zgłaszali następujące sprawy: 

1) Radna Urszula Czarnecka zapytała o sprawę wywozu śmieci z ogródków działkowych stwierdzając, 
że kiedyś pytała o tę sprawę, ale nie otrzymała odpowiedzi. Wie, że były wystosowane do wszystkich 
przedstawicieli ogródków działkowych pisma. Radna poprosiła o odpowiedź na piśmie w tej sprawie, 
by móc przedstawić ją mieszkańcom do wiadomości na tablicach ogłoszeń w osiedlu. Stwierdziła, 
że sprawy wywozu śmieci są bardzo istotne i niejednokrotnie radni obarczani są sprawą śmieci 
z ogródków działkowych. 

2) Radny Artur Marzysz zgłosił wniosek o przycięcie krzewów wzdłuż ścieki rowerowej przy ulicy 
Spacerowej. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Samorządu 

i Porządku Publicznego 

Protokołowała: 

Magdalena Piątek 


